
Venøboens bestyrelsesmøde tirsdag d. 7. februar 2023 

Fravær:  Søren Hindkjær 

1. Seniorbofællesskab: Udviklingskonsulent har hørt om vores ønske og set grunden. Har 

præsenteret det for de forskellige boligselskaber, men ingen er interesserede. Forklaringer 

er dem vi har hørt før – svært at leje ud, dyrt at tilse pga. færgebilletter.  

Men Lejerbo har efterfølgende dog vist en vis interesse. Udviklingskonsulenten vil ”holde 

gryden varm”.  

 

2. Ferie for Alle 

Vi er godt på vej. HP og AKT har/får styr på det.  

 

3. Høringssvar til Midttrafik:  

Venøboen har sendt høringssvar til Midttrafik, at der fra flere var ønske om fastholdelse af 

søndagsafgange. Derudover er der sendt høringssvar fra Venøboere, at man ønsker 

afgangen 13.07 fra stationen ændret til 13.27. 

4. Strandrensning: En foreløbig dato er lørdag d. 1. april. Anette snakker med Tage om datoen 

passer efterskolen. Vi arbejder videre med det til næste møde.  

5. Færgetakster: Alice har drøftet med Charly ang. Vores ønsker.  

Fra 1. marts til ca. 21. juni vil der være gratis færge for gående og cyklister. Dernæst kommer 

der i henhold til lovgivningen ca. 6 fuldt betalende uger for alle. Dernæst vil Charly vurdere 

om der fortsat er penge til at lave gratis færge for gående og cyklister.  

Derudover er privatbiler også gratis hele april.  

Jan, feb, marts, maj, frem til skoleferie: ens pris for bil med fører og passagerer.  

Fra fredag 23. juni til søndag d. 6 august er der fuld pris for alt og alle.  

Alice har også drøftet med Charly om vigtigheden af informationsniveauet til Venøboere ved 

aflysning/reparation og genoptagelse af driften.  

6. Geopark Vestjylland  - svar på klage.  

Anette har kontaktet Christian fra Geopark Vestjylland og mindet om at de to lovlige skilte 

gerne snart må komme op.  

Jan Bendix arbejder videre med forslag til placering af skilt ved Venøborg.  

7. Bestil en forsker. Alice videresender mailen til Tage og Lone og hører om det er noget de 

kunne være interesseret i. I så fald skal der stilles med mindst 20 tilhørere. Enighed om at 

det skal være et relevant og ”populært” emne. Foredragsgruppen vil gerne være med i 

drøftelse. Alice sender også til Kirsten Jensen.  

8. Åben Ø i påsken: Anette har sendt besked til erhvervene på øen, om at byde ind til åben ø i 

påsken samt tekst til brochure. Gode ideer er stadig velkomne.  

9. Nye tilflyttere: er blevet budt velkommen.  

 

Evt. dagsorden til næste møde – besked til Anette.  

Næste møde: 23/3 kl. 17.30 i Sejlerstuen 


